
S P R A W O Z D A N I E 

z działalności Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Sucha Beskidzka 

w 2022 roku 

 

 Komisja w roku 2022 działała w oparciu o zatwierdzony Uchwałą  

Nr XXXVIII.309.2022 Rady Miasta z dnia 25 lutego 2022 r. plan kontroli. 

 

 W skład Komisji Rewizyjnej wchodzą radni: 

1. Janusz Siwiec   - Przewodniczący Komisji, 

2. Danuta Kukla   - Członek Komisji, 

3. Maria Kuś  - Członek Komisji, 

4. Krzysztof Skrzypek - Członek Komisji. 

5. Jan Siwiec  - Członek Komisji (mandat w jednomandatowym 

okręgu nr 6 wygasł w dniu 22 lutego 2022 r.), 

6. Piotr Kubieniec - Członek Komisji (od 31 maja 2022 r., wybrany w 

wyborach uzupełniających do Rady Miasta Sucha Beskidzka). 

 

W roku sprawozdawczym Komisja odbyła siedem posiedzeń i przeprowadziła  

sześć kontroli tematycznych zgodnie z zatwierdzonym planem kontroli. 

W 2022 roku Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrole: 

- realizacji uchwał podjętych przez Radę Miasta w 2021 r., 

- wykonania budżetu Gminy Sucha Beskidzka za rok 2021 w aspekcie 

absolutorium i wystąpiła z wnioskiem do Rady Miasta o udzielenie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta, 

- zamówień publicznych realizowanych przez Urząd Miasta,  

- ściągalności podatków i opłat lokalnych za I półrocze 2022 r., 

- realizacji zadań inwestycyjnych Gminy Sucha Beskidzka. 

- Szkoły Podstawowej Nr 1 w  Suchej Beskidzkiej – jednostki organizacyjnej 

Gminy Sucha  Beskidzka. 

 

Z  przeprowadzonych  kontroli  sporządzono    protokoły.  Dokumenty  te  

zostały  przekazane Burmistrzowi Miasta, Przewodniczącemu Rady Miasta, 

kontrolowanej jednostce administracyjnej Gminy Sucha Beskidzka oraz jeden 

egzemplarz znajduje się w dokumentacji Komisji Rewizyjnej. 



W wyniku przeprowadzonych kontroli - na podstawie złożonych wyjaśnień 

oraz przedstawionych do kontroli dokumentów - Komisja nie stwierdziła 

nieprawidłowości.  

Plan kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok uchwalony przez Radę 

Miasta został zrealizowany w całości. 

Frekwencja obecności członków Komisji Rewizyjnej w 2022 r. była bardzo 

dobra. Członkowie komisji, w pełnym składzie uczestniczyli we wszystkich 

posiedzeniach. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

          

            Janusz Siwiec 

 


